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 Goedkeuring Verslag voorgaande zitting 

 

Namens onze fractie hebben wij de opmerking overgemaakt betreffende het ontbreken van de 

mededeling vanuit de meerderheid aangaande dossier RUP Vaartdijk.  

In de vorige gemeenteraad werd ons medegedeeld door de burgemeester/voorzitter dat de 

bestuursmeerderheid in een verdere procedure van de herziening van het GRS een actie en een 

planningsinitiatief opstarten om de nabestemming Wonen te verhelpen. Helaas konden wij zijn 

woorden niet als dusdanig terug vinden in het verslag.  

Aangezien deze mededeling voor onze fractie een belangrijk item is in dit dossier hebben wij hem 

erop gewezen dat dit dient te worden opgenomen in het verslag van de gemeenteraad. 

Daarom hebben wij alsnog de volledige tekst met de geciteerde woorden van de voorzitter aan de 

secretaris overhandigd voor opname in het verslag. De voorzitter controleerde de tekst en kondigde 

aan dat hij hiermee geen problemen had. Hij zou dit voor zover als nodig herhalen en ervoor zorgen 

dat het alsnog wordt opgenomen in het verslag.  

Ondertussen is de tekst alsnog opgenomen in het verslag. 
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    Eedaflegging Natalie Schoonbaert als OCMW raadslid N-VA Brecht 

 
Enige tijd geleden gaf ons zeer gewaardeerde OCMW raadslid Monika Eijzermans aan dat 
zij wegens persoonlijke redenen haar mandaat niet meer verder kan opnemen. 
Monika is voor N-VA Brecht altijd een trouw en enthousiast mandataris geweest 
waarmee het prettig samenwerken was. Ondanks haar drukke zakelijke bezigheden 
maakte zij altijd tijd om naar de vergaderingen te komen en steunde zij onze fractie op 
allerlei gebied. Haar betrokkenheid en engagement in de OCMW raad als ook in de 
verkeersraad, en niet te vergeten de ondersteuning bij de markten en andere activiteiten 
zoals de verzorging van onze kaas en wijn avond. 
Helaas stellen zich nu andere prioriteiten op haar levenspad en moet zij noodgedwongen 
keuzes maken. Zij betreurt dit evenveel als wij, maar we begrijpen met veel respect haar 
keuze. Wij danken Monika dan ook van harte voor al haar enthousiasme voor N-VA 
Brecht. Zij blijft onze partij, hetzij achter de schermen, altijd vol ondersteunen. Monika 
veel succes en bedankt!! 
 
Als er iemand ontslag neemt komt er een opvolger....  
Daarom kunnen wij u mededelen dat Natalie Schoonbaert uit St.Job, als eerste verkozen 
opvolger, Monika zal opvolgen in de OCMW raad. Natalie heeft deze gemeenteraad de 
eed afgelegd in handen van de voorzitter en zal zich met evenveel enthousiasme inzetten 
voor de Brechtse inwoners. Zij is blij om eindelijk een politieke rol te kunnen spelen.  
 
Wij verwelkomen haar van harte binnen het team van onze fractie, welkom Natalie!! 
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          Lastvoorwaarden Aanleg Fietspad Ringlaan-Ambachtslaan 

 

Tijdens de gemeenteraad van oktober 2014 legde onze fractie N-VA dit voorstel ter 

stemming voor aan alle gemeenteraadsleden;  

1. De weg over de hele lengte van de Ringlaan, tot aan de Bethovenstraat, te 

verbreden zodat de wegversmalling wordt weggewerkt. 

2. Het fietspad ook over die hele lengte door te trekken, langs de kant van en 

beginnende bij het containerpark. 

3. Voetgangers- en fietsoversteekplaatsen te creëren ter hoogte van het 

containerpark en ter hoogte van de Ambachtslaan, en hiervoor duidelijke 

signalisatie aan te brengen. 

4. In afwachting van de verwezenlijking van de bovengenoemde punten reeds 

dringende voorlopige maatregelen te nemen, met name het plaatsen van een 

verkeersbord ter aanduiding van de wegversmalling, het uitvoeren van gerichte 

snelheidscontroles en het controleren van de naleving van het stilstand- en 

parkeerverbod. 

Er is gehoor gegeven aan ons voorstel.  
Er zal nu een dubbelrichtingsfietspad aangelegd worden in de Ringlaan aan de zijde van 
de J.De Costerstraat, de Borghthoevestraat en de Wemersweg. In de Ambachtslaan zal er 
een dubbelrichtingsfietspad aangeled worden aan de zijde van Meubleta NV.  
Er werd reeds mondeling akkoord verkregen van Meubleta NV om het  
fietspad op de eigendom van Meubleta NV aan te leggen. Het fietspad zal  
achter de parking aangelegd worden.  
Onze fractie gaf de meerderheid nog wel enkele opmerkingen mee aangaande de 
breedte van de rijweg ivm het vrachtverkeer en over de verlichting ivm de veiligheid bij 
de oversteekplaatsen. De betrokken schepen zal onze opmerkingen meenemen en  
alsnog bekijken bij de uitvoering van het plan. 
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   Definitieve goedkeuring RUP Vaartdijk     

 

      

Als fractie zijn we het idee van een centraal politiecommissariaat zeker genegen, alleen 

niet op de voorgestelde locatie.    

 

Namens onze fractie werden er verschillende bemerkingen voorgedragen aangaande dit 

RUP.  

Onze fractie had ondermeer serieuze bedenkingen bij;  

1. de impact op de mobiliteit 

2. de toegankelijkheid/bereikbaarheid voor de burger in dit buitengebied 

3. de onverenigbaarheden met alle Ruimtelijke Structuurplannen 

4. de vermelding van een fusie met zone Grens waarvan geen sprake is 

5. het niet opnemen van het negatief advies van Ruimte Vlaanderen 

6. de impact voor de omwonende landbouwers indien nabestemming Wonen 

7. verandering van nabestemming KMO naar nabestemming Wonen 

 

Er werd ons gedurende deze gemeenteraad medegedeeld door de burgemeester dat 

men binnen de bestuursmeerderheid bedenkingen had bij de nabestemming Wonen. De 

bestuursmeerderheid zat duidelijk niet op dezelfde lijn en er heeft een onderhandeling 

moeten plaatsvinden met de vele coalitiepartners om hen over de streep te kunnen 

trekken. De bestuursmeerderheid zal daarom in een verdere procedure van de herziening 

van het GRS een actie en een planningsinitiatief opstarten om deze nabestemming 

Wonen te verhelpen, zo werd ons medegedeeld. 
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Ongeacht deze mededeling heeft onze fractie tegen dit RUP gestemd. Wij achten het 

overigens een vreemde wijze van de bestuursmeerderheid dat men eerst dit RUP 

goedkeurt alvorens onmiddellijk over te gaan tot een bestemmingswijziging in dit zelfde 

RUP. Daarom vroegen wij ook aan de meerderheid om dit agendapunt te verdagen naar 

een volgende zitting, welke vervolgens werd verworpen. 

De tekst die ter stemming voorlag omvatte overigens geen enkele opmerking aangaande 

de wijziging van deze nabestemming. Bovendien is onze fractie van mening dat ook onze 

bovenstaande opmerkingen ter harte moesten worden genomen bij de beoordeling van 

dit RUP.  

 

Het RUP Vaartdijk werd alsnog door de meerderheid definitief goedgekeurd en zal nu 

vertrekken richting Deputatie. 
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  Aanvulling huishoudelijk reglement begraafplaatsen 

 

Elke begraafplaats in onze gemeente was reeds voorzien van een kinderperk,  
maar nog niet van een aparte 'foetusweide'.... 
 
 
U weet allen dat N-VA op de gemeenteraad van 11 december 2014 een voorstel heeft 

voorgebracht om in onze gemeente een of meerdere sterretjesweiden in te richten voor 

elk levenloos geboren kindje. Ook als de zwangerschapsduur van 12 weken nog niet werd 

gehaald. 

Aangezien er op 28 maart een wijzigingsdecreet is gekomen op het bestaande decreet 

van begraafplaatsen en de lijkbezorging, is het nu wel mogelijk om alle levenloos geboren 

kinderen te begraven of te cremeren, ongeacht de zwangerschapsduur. 

Daarom verzochten wij ook om een aanpassing van het huishoudelijk reglement op de 

begraafplaatsen, volgens het decreet. 

Wij vinden het dus zeer positief dat deze meerderheid alsnog gevolg geeft aan dit 
voorstel. Een voorbeeld van respect voor het ongeboren leven en een erkenning van het 
verdriet van de ouders. En dit alles over politieke partijgrenzen heen. 

Indien de ouders behoefte hebben aan een tastbare plek waar ze kunnen rouwen kan dit 
voor hen een grote troost betekenen.  
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Toch zouden wij een opmerking willen maken in deze aanpassing over de benaming van 
deze weide. Wij zouden het zeker geen foetusweide willen noemen. Waarom niet gewoon 
sterretjesweide of sterrenweide, zoals ook in vele buurgemeenten het geval is, 
ondermeer in de gemeente Wuustwezel.  

Wij zijn van mening dat de benaming sterretjesweide of sterrenweide, respectvoller klinkt 
dan foetusweide. Daarom hierbij ons verzoek om deze benaming hierbij aan te passen. 

----------------------------------------- 

 

De meerderheid heeft bij stemming ons amendement voor aanpassing van deze naam 
aangenomen. Onze gemeente krijgt dus ook een sterretjesweide ipv foetusweide. 

 
 
 
In het voorjaar van 2015 werd op elke begraafplaats in de nabijheid van het kinderperk 
een perceel voorzien voor de begraving van foetussen. Op dit perceel werd een 
stermagnolia als herdenkingsboom aangeplant.  
 
Op verzoek van de ouders kunnen op deze foetusweide foetussen tot 26  
weken zwangerschap begraven worden of kan de asse verstrooid worden. In  
de kinderboom kunnen tekeningen en knuffels gehangen worden zodat  
broertjes en zusjes en de ouders een plek hebben om hun overleden kindje te  
herdenken.  
Op de foetusweide mogen geen graftekens of andere versieringen geplaatst  
worden; dit kan enkel op het kinderperk.  
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